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OSIEDLA,,CENTRUM" W CZECHOWI CACH-DZIEDZICACH
z DNIA 3 LIPCA 2015 R. ,ij - --i;.,tJ,,,,,.;i..,.,-.-- .l

i.,,r trr.,,,r..
ogrilne Zebrtnie Mieszkańców osiedla ,,Centrum'' odbyło sie: łi Szko!Ó:Pódstawowdj 'l"
Nr5 w Czechorvioach-Dziedzicach, ul.Klasaomall ogodz. 11.i0. 
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Otr.varcie 1 stił'iclclzenie prawomocności zcbrania
Sprawozdanie z działalności Zar'ządl-r os1edla ,.Centrum" za okr'es kadencji
2011-2015.
Wybory przewodniczącego i członkóv' Zarządu osiedla ,'Centrum".
Wnioski i zap1tania mieszkańców.
Zakończenie zebtania.

7-a''7

Ad.1.
Przewodniczacv Zarządu osiedla ,'Centlum'' T(ar'ol Bie1as pov'itał zgromadzonych
n:ieszkańcór.r oraz plzybyłych gości: Burmistrza Maliana Błac]ruta' Zaslępcóu'
Bunlistlza: Parł4a Mlowca i Macieja I(ołoczka. Przewodniczapego Rady Miejskiej
Damiarra Zelazncgo' ladnvch Racly Miejskiej: Magdalenę Kubiir i Alicię ogjegło,
iadną Rad)' PowiatLr Bańare. Adamską. członka Zarządu Porł'iatu Stanisła\ł'a Piętę,

Komęndanta Snaz)' 141ę1'p]"-1 Milosława Janko'
Na podstarvie listy obecności Przewodniczący Zo Karol Bielas stwleldził
pmwomocność zebrania obecnych 103 rnieszkańców (lista t' załączeniu do protokołu

- załąoznik nr 1)'

Przewodniczący' zebrania zaproponował na sekletarza zeblania Barbarę Bocheńską'
Wniosek został przyięty jednogłośnie. Następnie Karol Bielas odcz1'tał protokół-.
z poprzedniego zebrirnia sprawozdą1yc7o-\.1,yborczego. Plotolrół został przyjęty przy
5 głosacb wstrzymuj ących się.

Ad.2.
Sekretarz Zarządtl osiedla',Centrum'' Elżbjeta Urbańcz.vk odczytała sprawozdanie
z dzjał'a|ności Zava.du osiedla 

',Centrum" 
w czasie kadencii 20l1_2015 (sprarł'ozdanie

w załączeniu do protokołu załącznik nr 2).

Po odczytaniu sprawozdalia wywiązała się dyskus'1a'

lwona Stępień i Mariusz Szczęśniak poruszyli sprawę boiska między b1okami przy
rrl. Legionów. ]ch zdaniem boisko nie jest uży$'ane i mogłoby być miejscem do

parhowania. ale jest znak zakazu wjazdu.
Karol Bielas odcz1tał pismo Zarządu osiedla ''Centrum" 

do BumistŻa o odtwozenie
boislra po budowie kana1izacji i postawienie znaIętt zakazu v'-jazdu na teren boislra.

Propozycja ta Została Zaakceptowana przez Burmistrza popIZeZ adnotację na wW'

piŚmie' Burmistrz Marian Błac1rut potwierdził ten fakt, ale dodał, że obęcnie ten Lelen

nie spełnia norm dla boiska (pismo Zaządu osiędla ''Centrrrm" 
z dnia 1'ł.09.2009 r.).



Sprawozdanie zostało poddane pocl głosowanie' \łynikl głosowania-. za 7 4' przeciw

- 3' wstrzymującyclr się - 23' Sprawozdanie zostało prz1'jęte przez ogólne Zebranie

Mieszkańców osied]a,,Centrum"'

Ad.l.
Przewodltczący Zarządu osiedla Karo1 Bielas przedstawił skład Komisji Sknrtacyjnej

powołanej przed |Jrząd Miejski: przewodnicząca - Cecylia HelL_czek, członkowie:

S-vlwra Adamiec i Patryk Hudziec' Nastepnie zwrócił się o zgłaszanie kandydatów na

przewoÓliczącego Zarządu osiedla,.Centrun'r".
1g,o.ztllt. _']a\lepUjaCVCl Lll'd. datóv '

l.Kalol Bielas
2'Czesław Gazda

':'Iwona Stępień
i(omisja Skrutacyjna pzeprowadziła tajne głoSo\ł'anie na przewodniczącego Zarządu

osied]a ,,Centrum''. W rł'ynikrr głosoił'ania żaden kanc1ydat nie uzyskał wymaganej

bezwzględnej v'iększoścj głosóu' mieszkańcóił' obecnych na zebraniu j uprawnionych

clo głosowania. W związku z tym, Komisja Slcutacyjna przeprowadziła cirugą turę

głosowania na przewot1nicząc egcl Zarządtt osied]a ,,Centrum'' spośród drł'óch

kancli'c1atólł'. którzy uzyska1i rrajwiększą iiczbę głosóv' w ] tuze głosorł'ania tj'

Czesław Gazda i Iwona Stępień.
Po przeprowadzeniu tajnego głosowania w drugiej trrt'ze bezrł'zględną ił'ięlrszość
głosóv' mieszkańcóv' obecnych na zebraniu 1 uplawniolr1'ch do głosorvania uzyskała

Ir.vona Stępień izostała wybrana PtzewodniczącąZafządu osied]a .,Centlurn''-

(protokoł-vzIi1Ituq'v'yborólł'wzała3:zenitldopt'otokołu-załącznikrrr'3izl)'

Nastepnie liomisja Slcutacyjna plzystąpiła do przeprorł'adzen12 y'yborów członkó\ł'

Zarządu osiedla,,Centrum''.
Zgłoszono następującycb kandydaLóv':
l.Barbara Adan'iska
2.Cze'lau Clzda
3.Tomasz Jarczok
4'Danuta I(opeć
5,Adam Leśnik
Po przeprowadzeniu głosowania wszyscy kandydaci zostali członkami Zarządtt

osiedla ,,Centrum" (protokół z-lł1'boru w z:a}'ączeliu do protokołu zzńączntk nt 5)'

4d.4.
W trakcje dyskusii i zap1'tań nieszkańców poruszono następujące tematy:

- Iemont lopitahy i wymiana rur wodociągowych na ulicy Braterskie.j (Danuta Kopeć

złożyła na ręce pana butmistrza wniosek podpisatry pŻez wszystkich mieszlrańców

ul. Braiershiej),
_ Iemont ulicy Chopina: brirmistrz potwierdza, że femont zostauie vrykonany

z funduszy popowodziowYcl.i),
_ problem śmieci i wywozu odpadów zielonych oraz budowy instalacji na

przetwarzanie biomasy,



' plob]em bezdomlrych, którzy w rrriejscach publicznych p4ą alkohol i załahviaja.

potlzeb5 izjo lo3 czne.
- problem zalewania w czasie obfitych opadów ibudowy novych przepustów na

po1oku czechowickiln w ul. Bratniej, Chałupniczej, Mazańcowickiej, Stawowej'

Ad.5.
Przer.vodniczący zebrania udzielił głosu Iwonie Stępień.

Pali lrvona Stępień' która została wybrana PrzewodniczącąZarzalu osiedla '.Centfum''
podziękowała mieszkańcom za zaufalie. Karo1 Bielas życzył nowej Przerł'odniczącej

owocnej działalności, następnie por1ziękował mieszlrńcom i gościom za prz1'bycie

i zalrończyl zebr-anie.

Po wyczerpaniu polząlku obrad, prolĄ'adzący Zebranie Kalo1 Bielas Zamknął obmd)r

Zebrarrie zakoriczyło się o godz. 20.30.

Pr-otokół: Barbara Bocheńska
PRZEWODNIC

ZarZąnll osi6d1a


